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 סדר יום:

הצעת ראש העיר רמי גרינברג לקבוע את היכל הספורט גולדה קביעת מיקום הישיבות: 
)א( לתוספת  20הקורונה מכח סעיף כאולם המועצה להתכנסות ישיבות המועצה בתקופת 

 6..........................................יום המועצה(-השנייה לפקודת העיריות )מחוץ לסדר היום 

 
 6 ...................................................................................... שאילתה והצעות לסדר:

ורי אוהד בנושא: "השתתפות העירייה במימון . שאילתה של חבר המועצה עו"ד א1

החדש", ותשובת ראש  40מאבק תושבי שכונות הדר גנים ועמישב כנגד תכנית כביש 

 6 ............................................................................ [1.11העיר עו"ד רמי גרינברג. ]

  תקציב:

. אישור תב"רים ושינויי תב"רים. תוספת ותיקון הטפסים בהתאם לאמור 6

 7 ................................ [3.00בטבלאות, שהוגשו בהפצה הראשונה לאישור המועצה. ]

. אישור שינויי תקציב ורזרבות. תוספת שינויי תקציב. עדכון לתוספת שינויי 7

 8 ...........................................................................................           [3.10תקציב. ]

 8 ........................ [3.20. עדכון דרגת הרשות המקומית בהתאם לגודל האוכלוסייה. ]8

: אוכלוסייה בעלת מוגבלויות, בתי כנסת, הסעדה וחלוקת מזון, 2021. תמיכות 9

השאלת ציוד רפואי, חיילי צה"ל, מקוואות, קליטת עליה, העצמה נשית, חינוך, 

 8 ........ ים, ספורט, תנועות נוער, ומעון יום שיקומי חינוך מיוחד.ישיבות גבוהות, כולל

. בקשה לאישור פתיחת חשבון עו"ש בבנק מזרחי לצורך הפעילות השוטפת של 10

 9 ................................ [3.50בות, במקום החשבון הקיים בבנק הפועלים. ]היכל התר

תוספת לאישור  -. אישור שכר של מנהלת לשכת רה"ע ועוזרת אישית לרה"ע 11

 9 .................................................................................... [4.00. ]35שניתן במועצה 

  מקרקעין:

קומות  2. אישור בקשה להסדרת שימוש קיים בקומת קרקע למטרת גנ"י והקצאת 12

לעמותת "מוסדות הבעש"ט פ"ת"    6320/270,291מעונות יום בגו"ח נוספות למטרת 

 9 .................................................... [4.6לתקופה של שנת לימודים אחת )תשפ"ב(. ]

ש עם עמותת "בי"כ ארזי הלבנון פ"ת" למטרת . בקשה לאישור חוזה רשות שימו13

-שנים עם אופציה לעירייה להאריך את תקופת ההקצאה ב 25בית כנסת לתקופה של 

. 6362/196גו"ח   5שנים ברחוב אהרון כצנלסון  10תקופות נוספות כל אחת בת  2

[4.18]                         ......................................................................................... 10 

במבנה עירוני למטרת בית כנסת, שיעורי  2. אישור בקשה להקצאת חלק מקומה 14

 50תורה ואירועים קהילתיים לעמותת "בי"כ נווה עוז הירוקה פ"ת" ברחוב השחם 
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לתקופה של שנה אחת עפ"י הנוהל  6393/322פינת רחוב יצחק ויטנברג בגו"ח 

 10 ................................................................................................. [4.28המקוצר. ]

 10 ......................................................................................... תקני עובדים ושונות:

 11 ............................................ יים בתקן העובדים ובמבנה הארגוני:. אישור שינו15

  ...................................... .32,52,55,57,61,67,68,69,73,74,75,76,77. טבלאות מס'  1

  ................................................................... .81, 80, 79, 78, 71, 70ת מס' . טבלאו2

  .......................................................... [4.40. ]81, תיקון טבלה מס' 82. טבלה מס' 3

 11 ....................................................................... . אישור בקשה לעבודה נוספת:16

  ............................................................ [4.46. ]055494579. מר יהודה שעבלי ת.ז. 1

  ............................................................................. חקיקה בתחום איכות הסביבה:

 11 .......................................................... ה ארצית:. אישור בקשות לאימוץ חקיק17

, בעניין עבירות 1984-. אימוץ חקיקה ארצית, חוק שמירת הניקיון, התשמ"ד1

  .................................................................................. השלכת פסולת חומר מסוכן.

, בעניין עבירות 1984-. אימוץ חקיקה ארצית, חוק שמירת הניקיון, התשמ"ד2

  .......................................................................................... השלכת פסולת נוזלית.

בעניין עבירות   ,2007-. אימוץ חקיקה ארצית, חוק לסילוק ולמחזור צמיגים, תשס"ז3

  ................................................................................ [4.58סילוק ומחזור צמיגים. ]

 12 .. .1988-חוק עזר לפתח תקווה )מניעת רעש(, התשמ"ח -. אישור צו עבירות קנס 18

  .............................................. ניים והאצלות סמכות:ועדות, מינויים, תאגידים עירו

. הצגת פרוטוקול של הוועדה להנחות בארנונה, שדנה במתן הנחות בארנונה לשנת 19

לתקנות  6ד.)ה( וכן סעיף 149לידיעת המועצה מכוח פקודת העיריות סעיף  2021

 12 ................................... [5.20. ]16.6מיום  3ההסדרים: פרוטוקול ועדת הנחות מס' 

לחוק הרשויות  5. אישור מינויים נוספים לוועדת ערר לענייני ארנונה מכוח סעיף 20

 13 ...................................... :1976-המקומיות )ערר על קביעת ארנונה כללית( תשל"ו

  ....................................................................... יו"ר ועדה נוסף. –. עו"ד שני זמיר 1

  ................................................................... יו"ר ועדה נוסף. –. עו"ד יצחק ראובן 2

  ................................................................... [5.30חבר נוסף. ] –רו"ח פיליפ גולד  .3

 13 ב' לפקודת העיריות כבאי כח הגזברית: 203. האצלת סמכויות חתימה לפי סעיף 21

  .................................................................................. . רו"ח סיוון ברשאן זייגנר.1

  ................................................................................ [5.44. רו"ח עפרה יששכר. ]2

של התאגיד העירוני מקפ"ת מכוח  2020. דיון בדו"חות כספיים מבוקרים לשנת 22

 13 ................................ [5.48. ]1980-לצו העיריות )הקמת תאגידים( התש"ם 5סעיף 
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: הרב יצחק דבוריץ זצ"ל 13.7.21מיום  10. אישור המלצת ועדת שמות והנצחה מס' 23

, 2020-1981, הרב שי אוחיון זצ"ל 2020-1932, יאיר אסיסקוביץ ז"ל 2010-1940

קהילתי ברחוב שמואל הנגיד "ניגונים", חנה זלטיובסקי זהבי ז"ל  קריאת שם מרכז 

, קריאת כיכר על שם כוחות הביטחון, קריאת כיכר על שם העובדים 1860-1932

 14 .................................................. [6.4הסוציאליים, הרחבת הנצחת אסון הבונים. ]

. הצעה לסדר היום של משנה לראש העיר עו"ד אורנה דוידאי בנושא: "שמורת טבע 2

 14 ................................................................................................ [6.18סירקין". ]

. הצעה לסדר היום של משנה לראש העיר עו"ד אורנה דוידאי בנושא: "שתילת 3

      [8.6עצים". ]

. הצעה לסדר היום של מס' חברי מועצה בנושא: הענקת תואר אזרח כבוד של פתח 4

ית של תקווה לנשיא העשירי של מדינת ישראל ראובן )רובי( ריבלין, וכן הצעה נגד

 19 ................................................................. [11.30ראש העיר עו"ד רמי גרינברג. ]

. הצעה לסדר היום של מס' חברי מועצה בנושא: צמתים מסוכנים )אדומים( בפתח 5

 19 ............................. תקוה, וכן הצעה נגדית של יו"ר אגף התנועה מר סרחיו גולצמן.

 20 ............................................................................................... ריכוז החלטות
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 * קביעת מיקום ישיבות המועצה 

 

אחר צהריים טובים. אני פותח את ישיבת מועצה מן   גרינברג:עו"ד ר. 

, העדכון הנוסף. קודם כל, אני רוצה להעלות להצבעה את קיום 37המניין מספר 

ישיבות מועצת העיר כמקום קבוע פה, עד שתסתיים הקורונה. רצינו לחזור 

ה לאולם המועצה, אבל ראינו עוד לא הספקנו לחזור, כבר התחיל. אולם המועצ

בבניין העירייה הכוונה, הוא מקום מאוד צפוף. להכניס שם לכל כך הרבה חברי 

 מועצה עם כל הפקידות זו באמת סכנה. 

אני גם לא בודק חברי מועצה מי התחסן מי לא התחסן, למרות שכמובן אנחנו 

מעודדים את כולם להתחסן. אני בכוונה לא נובר בזה, כי אני לא רוצה להיכנס 

לא רוצה להגיע למצב שאני עושה אי נעימות לחבר מועצה, ואז  לפרטיות, וגם

 בגלל זה הוא לא בא לישיבות מועצה. 

עם שאנחנו אז אני רוצה לקבוע את זה כמקום קבוע. צריך לקבוע, כי כל פ

מעבירים את זה משם לפה, אז מספרים סיפורים. טוב, מי בעד להפוך את אולם 

וע לישיבות מועצה, לפחות עד ספורט גולדה באם המושבות לאולם הקב

 שתסתיים הקורונה? פה אחד. 

 
 לאשר כאמור לעיל   :723החלטה מס' 

 

 והצעות לסדר: השאילת

"השתתפות העירייה במימון מאבק  שאילתה של חבר המועצה עו"ד אורי אוהד בנושא:. 1

החדש", ותשובת ראש העיר עו"ד  40כנגד תכנית כביש  תושבי שכונות הדר גנים ועמישב

 [1.11] .רמי גרינברג
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. לא נמצא, יורד מסדר היום. זה , שאילתא1סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

.? טוב, אני מעדיף לקרוא, כדי שאם אני מוריד את השאילתות,  ו.. יורד או שדנו 

זה עובר לישיבות המועצה הבאות וסתם זה נמרח. לגבי הנושא של השתתפות 

במימון, התשובה כפי שפורטה, עיריית פתח תקווה הגישה לאחרונה ערעור על 

בנוגע לתכנית סירקין, כאשר עוד קודם לכן עתירות החלטת בית משפט המחוזי 

העירייה הביאו למספר הישגים משמעותיים. כפי שמפורט, דרשתי שהקמת 

תשתיות התנועה תהיה במקביל לבנייה, כפי שגם קיבלנו בבית המשפט. 

. עתירה, הוחלט כי תהיה נציגות מטעם עיריית פתח תקווה והצוות  בנוסף..

ילות העירייה, קיימים מספר מפגשים עם נציגי מלווה. לצד ובמסגרת פע

החדש, כי לאורך כל הליך  40התושבים, לקחו חלק כלל הגורמים. בנוגע לכביש 

התכנון, העירייה פעלה מול נתיבי ישראל בשיפור התכנון לטובת תושבי השכונה 

והעיר. לאחרונה הופקדה התכנית להשגות הציבור. טוב, זה אחד. הצעה לסדר 

ורנה, בבקשה. אורנה, אולי באמת אפשר לעשות שינוי, בהסכמה של יום של א

הנוכחים בסדר היום ונריץ את כל הדברים ונחזור להצעות שלך בסוף, כדי 

שהדברים היותר בעייתיים. איך זה עובד? שבי שנייה, ברשותך. אני מצביע על 

ההצעות  , ואחרי זה נחזור לנושא של6שינוי סדר היום. אני עובר ישירות לסעיף 

 לסדר. מי בעד? 

 
 :תקציב

. תוספת ותיקון הטפסים בהתאם לאמור בטבלאות, אישור תב"רים ושינויי תב"רים. 6

 [3.00] שהוגשו בהפצה הראשונה לאישור המועצה.

 

אישור תב"רים ושינויי תב"רים. תוספת  – 6סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

הראשונה לאישור  ותיקון הטפסים בהתאם לאמור בטבלאות שהוגשו בהפצה

 מי בעד לפי החומר המפורט? פה אחד. המועצה. 
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 לאשר כאמור לעיל   :724החלטה מס' 

 

 
 [3.10] . תוספת שינויי תקציב. עדכון לתוספת שינויי תקציב.אישור שינויי תקציב ורזרבות. 7

 

אישור שינויי תקציב ורזרבות, תוספת  – 7סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

שינויי תקציב, עדכון לתוספת שינויי תקציב, כמפורט בטבלאות שהוגשו לכם 

 בכל ההפצות. מי בעד? פה אחד. 

 
 לאשר כאמור לעיל   :725החלטה מס' 

 
 [3.20] .עדכון דרגת הרשות המקומית בהתאם לגודל האוכלוסייה. 8

 

עדכון דרגת הרשות המקומית בהתאם  – 8סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

 לגודל האוכלוסייה עפ"י החומר שצורף לכם. מי בעד? פה אחד. 

 
 לאשר כאמור לעיל   :726החלטה מס' 

 
השאלת ציוד , הסעדה וחלוקת מזון, בתי כנסת, וכלוסייה בעלת מוגבלויות: א2021תמיכות . 9

, כוללים, ישיבות גבוהות, חינוך, העצמה נשית, קליטת עליה, מקוואות, ל"חיילי צה, רפואי

 חינוך מיוחד.מעון יום שיקומי , ותנועות נוער, ספורט

 

: השלמה בהמשך למנה שכבר 2021תמיכות  – 9סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

חילקנו, כמפורט פה בסעיף. ויש פה טבלת הספורט, יש פה חומר מעודכן, רק 

ת הספורט המעודכנת עם טבל 9בטבלת הספורט שנחלק לכם. מי בעד סעיף 

 שמחולקת כאן בישיבה? מי בעד? פה אחד. 
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 לאשר כאמור לעיל   :727החלטה מס' 

 
פתיחת חשבון עו"ש בבנק מזרחי לצורך הפעילות השוטפת של היכל  בקשה לאישור. 10

 [3.50] .במקום החשבון הקיים בבנק הפועלים, התרבות

 

בקשה לאישור פתיחת חשבון עו"ש בבנק  – 10סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

 מזרחי לצורך הפעילות השוטפת של היכל התרבות. מי בעד? פה אחד. 

 
 לאשר כאמור לעיל   :728החלטה מס' 

 
 

תוספת לאישור שניתן  - אישור שכר של מנהלת לשכת רה"ע ועוזרת אישית לרה"ע. 11

 [4.00]. 35במועצה 

 

אישור שכר מנהלת לשכה ועוזרת אישית  – 11סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

 לראש העיר כמפורט במסמך. מי בעד? פה אחד. 

 
 לאשר כאמור לעיל   :729החלטה מס' 

 
 מקרקעין:

קומות נוספות  2בקשה להסדרת שימוש קיים בקומת קרקע למטרת גנ"י והקצאת אישור . 12

פ"ת"  לתקופה של  לעמותת "מוסדות הבעש"ט  6320/270,291למטרת מעונות יום בגו"ח 

 [4.6] .שנת לימודים אחת )תשפ"ב(

 

אישור  – 12? כן. מקרקעין, סעיף 15הקצאות, יש פה   עו"ד ר. גרינברג:

קומות  2ת בקשה להסדרת שימוש קיים בקומת קרקע למטרת גנ"י והקצא



 

  - תקווה-עיריית פתח -
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 נוספות. מי בעד? פה אחד. 

 
 לאשר כאמור לעיל   :730החלטה מס' 

 
 

רשות שימוש עם עמותת "בי"כ ארזי הלבנון פ"ת" למטרת בית בקשה לאישור חוזה . 13

תקופות  2-שנים עם אופציה לעירייה להאריך את תקופת ההקצאה ב 25כנסת לתקופה של 

 [4.18] .6362/196 גו"ח  5שנים ברחוב אהרון כצנלסון  10נוספות כל אחת בת 

 

ם בקשה לאישור חוזה רשות שימוש ע – 13סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

עמותת בית כנסת ארזי הלבנון פתח תקווה, למטרת בית כנסת, כמפורט בסעיף 

 ובחומר שצורף. מי בעד? פה אחד. 

 

 לאשר כאמור לעיל   :731החלטה מס' 

 
 

במבנה עירוני למטרת בית כנסת, שיעורי תורה  2בקשה להקצאת חלק מקומה אישור . 14

פינת רחוב  50ברחוב השחם  נווה עוז הירוקה פ"ת" "בי"כ ואירועים קהילתיים לעמותת

 [4.28] .לתקופה של שנה אחת עפ"י הנוהל המקוצר 6393/322יצחק ויטנברג בגו"ח 

 

 2אישור בקשה להקצאת חלק מקומה  – 14סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

במבנה עירוני למטרת בית כנסת, שיעורי תורה, כמפורט בשכונת פסגת הדר. מי 

 בעד? פה אחד. 

 

 לאשר כאמור לעיל   :732החלטה מס' 

 
 תקני עובדים ושונות:



 

  - תקווה-עיריית פתח -
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 אישור שינויים בתקן העובדים ובמבנה הארגוני:. 15

 .32,52,55,57,61,67,68,69,73,74,75,76,77טבלאות מס'  . 1

 .81, 80, 79, 78, 71, 70טבלאות מס' . 2

 [4.40] .81, תיקון טבלה מס' 82טבלה מס' . 3

 

תקני עובדים ושונות. אישור שינויים  – 15סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

כמפורט בחומר שצורף. מי  1,2,3, 15בתקן העובדים ובמבנה הארגוני: סעיף 

 ה אחד. בעד? פ

 

 לאשר כאמור לעיל   :733החלטה מס' 

 
 

 : אישור בקשה לעבודה נוספת. 16

 [4.46] .055494579ת.ז.  מר יהודה שעבלי. 1

 

אישור עבודה נוספת, מר יהודה שעבלי,  – 16סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

 כמפורט בחומר המצורף. מי בעד? פה אחד. 

 

 לאשר כאמור לעיל   :734החלטה מס' 

 
 

 חקיקה בתחום איכות הסביבה:

 אישור בקשות לאימוץ חקיקה ארצית:. 17

עבירות השלכת בעניין , 1984-אימוץ חקיקה ארצית, חוק שמירת הניקיון, התשמ"ד. 1

 .פסולת חומר מסוכן

עבירות השלכת בעניין , 1984-אימוץ חקיקה ארצית, חוק שמירת הניקיון, התשמ"ד. 2



 

  - תקווה-עיריית פתח -
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 .פסולת נוזלית

עבירות סילוק בעניין   ,2007-ארצית, חוק לסילוק ולמחזור צמיגים, תשס"ז אימוץ חקיקה. 3

 [4.58] .ומחזור צמיגים

 

 1,2,3, 17חקיקה בתחום איכות הסביבה, סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

, שינויים באימוץ החקיקה הארצית וכל הנושאים האלה, ואישור צו 18וסעיף 

 פה אחד.  17עבירות קנס כדי לשפר את איכות החיים בעיר. מי בעד? סעיף 

 

 לאשר כאמור לעיל   :735החלטה מס' 

 

  .1988-ניעת רעש(, התשמ"חחוק עזר לפתח תקווה )מ -אישור צו עבירות קנס . 18

 

 , מי בעד? פה אחד. 18סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

 

 לאשר כאמור לעיל   :736החלטה מס' 

 
 ועדות, מינויים, תאגידים עירוניים והאצלות סמכות:

 2021הצגת פרוטוקול של הוועדה להנחות בארנונה, שדנה במתן הנחות בארנונה לשנת . 19

לתקנות ההסדרים:  6ד.)ה( וכן סעיף 149העיריות סעיף לידיעת המועצה מכוח פקודת 

 [5.20] .16.6מיום  3פרוטוקול ועדת הנחות מס' 

 

הצגת פרוטוקול של ועדת הנחות  – 19סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

 . מי בעד? פה אחד. 16.6-מיום ה 3בארנונה. הצגנו בחומר המצורף מספר 

 



 

  - תקווה-עיריית פתח -
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 לאשר כאמור לעיל   :737החלטה מס' 

 
 

לחוק הרשויות  5סעיף מכוח  ערר לענייני ארנונהועדת אישור מינויים נוספים לו. 20

 :1976-המקומיות )ערר על קביעת ארנונה כללית( תשל"ו

 יו"ר ועדה נוסף. –ר עו"ד שני זמי. 1

 יו"ר ועדה נוסף.  –עו"ד יצחק ראובן . 2

 [5.30] חבר נוסף. – פיליפ גולדרו"ח . 3

 

אישור מינויים נוספים לוועדת ערר  – 20סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

. עו"ד שני זמיר יו"ר 1לחוק הרשויות המקומיות:  5לענייני ארנונה מכוח סעיף 

 יו"ר נוסף, רו"ח פיליפ גולד. מי בעד? פה אחד.  –. עו"ד יצחק ראובן 2נוסף, 

 

 לאשר כאמור לעיל   :738החלטה מס' 

 
 

 :ב' לפקודת העיריות כבאי כח הגזברית 203האצלת סמכויות חתימה לפי סעיף . 21

 .רו"ח סיוון ברשאן זייגנר. 1

 [5.44] .רו"ח עפרה יששכר. 2

 

האצלת סמכויות חתימה כמפורט בסעיף  – 21סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

 . מי בעד? פה אחד. 2-ו 1

 

 לאשר כאמור לעיל   :739החלטה מס' 

  
                                                                                              

 5מכוח סעיף  מקפ"תשל התאגיד העירוני  2020דיון בדו"חות כספיים מבוקרים לשנת . 22



 

  - תקווה-עיריית פתח -
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 [5.48] .1980-לצו העיריות )הקמת תאגידים( התש"ם

 

דיון בדו"חות כספיים מבוקרים לשנת  – 22סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

לצו העיריות, כפי שחולק לכם  5של התאגיד העירוני מקפ"ת מכוח סעיף  2020

 חומר. יש שאלות? מי בעד אישור הדו"חות הכספיים? פה אחד. 

 

 לאשר כאמור לעיל   :740החלטה מס' 

 
 

-2010 דבוריץ זצ"להרב יצחק : 13.7.21מיום  10אישור המלצת ועדת שמות והנצחה מס' . 23

, קריאת שם מרכז 2020-1981 הרב שי אוחיון זצ"ל, 2020-1932יאיר אסיסקוביץ ז"ל , 1940

, קריאת כיכר 1860-1932חנה זלטיובסקי זהבי ז"ל  קהילתי ברחוב שמואל הנגיד "ניגונים", 

על שם כוחות הביטחון, קריאת כיכר על שם העובדים הסוציאליים, הרחבת הנצחת אסון 

 [6.4] ונים.הב

 

אישור המלצת ועדת שמות והנצחה מספר  – 23סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

כמפורט בסעיף, ועדכון נוסף, הרחבת הנצחת אסון הבונים. מי  13.7-מיום ה 10

 בעד? פה אחד. 

 
 לאשר כאמור לעיל   :741החלטה מס' 

  

"שמורת טבע אורנה דוידאי בנושא: עו"ד  משנה לראש העירהצעה לסדר היום של . 2

 [6.18] .סירקין"

 

 בבקשה, אורנה.  – 2עכשיו אני חוזר לסעיף   עו"ד ר. גרינברג:



 

  - תקווה-עיריית פתח -
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ההצעה שלי זה שבפרויקט סירקין המתוכנן, יישמר   עו"ד א. דוידאי:

דונם לפחות לשמורת טבע לשימור החי והצומח הייחודיים  60שטח בגודל 

באזור. על פי סקר שנעשה, סקר טבע עירוני שנעשה באזור, מסתבר שיש שם 

מינים שהם ממש בסכנת הכחדה. ועכשיו עם שינויי האקלים פה וכל הסכנות 

.. ועצים שמורידים את שבשינויי אקלים, מאו ד חשוב שתהיה צמחייה.

מאוד חשובה לרווחת תושבי פתח תקווה. -הטמפרטורה. יש לזה משמעות מאוד

במיוחד שיהיה איזשהו רצף בין השמורה לבין הפארק שמתוכנן לאורך נחל 

מאוד חשוב שנשמר שם גם את הצמחייה וגם -שילה. אז אני חושבת שזה מאוד

 את בעלי החיים. 

 

 בסדר גמור. מישהו רוצה להוסיף? כן, בבקשה.   ר. גרינברג: עו"ד

 

 למה...?     דובר:

 

האזורים שסומנו בתכנית,  2דונם?  60למה דווקא   עו"ד א. דוידאי:

 דונם, ואני מציעה להרחיב את זה. 60-שיהיו אזורי טבע, הם קצת פחות מ

 

 טוב, מי בעד ההצעה של אורנה פה אחד.   עו"ד ר. גרינברג:

 
 לאשר כאמור לעיל   :742החלטה מס' 

 
 
 ."שתילת עציםבנושא: " עו"ד אורנה דוידאי משנה לראש העירהצעה לסדר היום של . 3

[8.6] 



 

  - תקווה-עיריית פתח -
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 כן, בבקשה אורנה.  – 3סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

 

גם בעניין פרויקט סירקין המתוכנן, אני מציעה   עו"ד א. דוידאי:

לשתול עצים בפרויקט ולאכוף את זה על היזמים, שהמרחק המקסימאלי 

קוב. ולמה? אני  8-מ', כשנפח בור השתילה יהיה לא פחות מ 20ביניהם יהיה 

מקווה שאני לא צריכה להסביר לחברי המועצה מה החשיבות של העצים 

ר הסביבה, לחמצן, לצל, ולמניעת זיהום אוויר. בשמירה על טמפרטורה, לקירו

יש מקומות שאין בהם עצים, ופשוט אי אפשר ללכת על המדרכות בקיץ מרוב 

חום. בכל בנייה חדשה נכרתים עצים, ובתכנית סירקין יש כריתת עצים לא 

נופי נשתול עצים שיתפתחו וישרדו.  פשוטה. ולכן, מה שאני מציעה, זה שכפיצוי 

מסר בישיבת ועדת איכות הסביבה האחרונה, שנשתלו בעבר, לא פקיד היערות 

₪ מ', והם התנוונו ומאות מיליוני  1בקדנציה הזאת, עצים בבור שתילה בגודל 

ירדו לטמיון. אז על פי המידע הזה, על מנת לשמור על הסביבה, צריך לשתול 

. אני ר, כדי שהעצים ישרדומ" 2כפול  4קוב, למשל  8עצים בבור שתילה שנפחו 

רוצה שוב להסביר, שבדרך כלל בתכנון, קודם מתכננים את הרחובות ואחר כך 

אין מקום לעצים בדרך כלל. הפעם צריך בתכנון של הרחובות בסירקין קודם 

כל לדאוג למקום לעצים ואחרי זה לתכנן את הרחובות. זאת הבקשה שלי 

 וההצעה שלי.

 

מה שקורה היום. את קודם כל, בבנייה חדשה זה   עו"ד ר. גרינברג:

מדברת על שכונות ותיקות, ששם פחות לקחו את העצים בחשבון. אבל בשכונות 

חדשות היום יש, המדרכות הרבה יותר רחבות ויש מקום. את יכולה לראות את 

זה בשכונות החדשות גם היום, ובאמת אנחנו שותים איפה שאפשר לשתול. 
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יקום של התשתיות איפה השכונות הוותיקות גם הבעיה זה בתשתיות, שהמ

יודע איפה הוא וזה יותר בעייתי, ואתה נתקל.  שהעץ, אתה לא מכיר אותו, לא 

וגם אז התשתיות לא סודרו במקום מסודר. היום בשכונות חדשות יש גם מה 

שנקרא מנהרת תשתיות כזה, שמשאירה מקום לשתול. בסדר גמור. מי בעד 

 ההצעה של אורנה? פה אחד. 

 

רמי, ההצעה מצוינת, אבל בסופו של דבר היא לא   :יןעו"ד א. שונשי

 אכיפה. לדעתי זה לא הפורום. 

 

לא, זה בתכנון, מה זאת אומרת? היא מדברת על   עו"ד ר. גרינברג:

 תכנון רחובות. 

 

היא מדברת איתך על שינוי ייעוד בעצם בנושא של   :עו"ד א. שונשיין

 מחום או מגורים לירוק, בעצם... 

 

 היא מדברת על שתילת עצים.   גרינברג:עו"ד ר. 

 

בסעיף הקודם. וגם לגבי הסעיף הזה, זה צריך להיות   :עו"ד א. שונשיין

 במסגרת מליאת הוועדה לתכנון ובנייה. 

 

לא, אני רק מעדכן אותך. בהצעה לסדר הקודמת זה   עו"ד ר. גרינברג:

ידי הוועדה  קיים. התכנית של סירקין כבר מאושרת, כמו שאתה יודע, לא על

 המקומית, על ידי הוותמ"ל. יש כבר תכנית מאושרת, שיש שם את השטחים. 
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 אין בעיה, אז מה הנפקות של ההחלטה הזו?   :עו"ד א. שונשיין

 

בסדר, היא העלתה את זה. יש שם את השטחים   עו"ד ר. גרינברג:

השטחים הציבוריים שמוקצים בתוך  –שהיא מדברת עליהם. היא אומרת 

התכנית, צריך לעשות אותם יותר ירוקים. זה מה שהיא אמרה, זה מה שהיא 

 מבקשת. 

 

 לא, היא דיברה על הגדלת השטח.   :עו"ד א. שונשיין

 

 הגדלת השטח אי אפשר, יש תכנון כבר.   עו"ד ר. גרינברג:

 

.     דובר: . . 

 

יש שם ואפשר. עוד פעם, זה תכנון, לא, אבל יש שם,   עו"ד ר. גרינברג:

 אתה צריך לעשות שינוי תב"ע. אפשר גם לבחון את זה שינוי תב"ע. 

 

הכל בסדר. אני חושב פשוט שזה לא הפורום. הפורום   :עו"ד א. שונשיין

 שצריך לדון בזה זה מליאת הוועדה. אני בכל מקרה בעד. 

 

 כאילו מבקשים. בסדר, אבל פה כרגע מה שעושים,   עו"ד ר. גרינברג:

 

 לזה נפקות משפטית. אין   :עו"ד א. שונשיין

 

, מי בעד? פה 3בסדר. לגבי ההצעה השנייה בסעיף   עו"ד ר. גרינברג:
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 אחד. 

 

 לאשר כאמור לעיל   :743החלטה מס' 

 
הצעה לסדר היום של מס' חברי מועצה בנושא: הענקת תואר אזרח כבוד של פתח תקווה . 4

, וכן הצעה נגדית של ראש העיר עו"ד )רובי( ריבלין מדינת ישראל ראובןלנשיא העשירי של 

 [11.30] רמי גרינברג.

 

 , לא נמצאים כאן. יורד מסדר היום. 4לגבי סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

 
צמתים מסוכנים )אדומים( בפתח תקוה, הצעה לסדר היום של מס' חברי מועצה בנושא: . 5

 התנועה מר סרחיו גולצמן.וכן הצעה נגדית של יו"ר אגף 

 

, כנ"ל, לא נמצאים כאן, יורד מסדר היום. 5סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

נועל את ישיבת מועצת העיר מספר   . תודה רבה לכם. המשך ערב טוב. 37אני 

 
 

 

________________     ________________ 

 עו"ד נילי טבצ'ניק                 עו"ד רמי גרינברג 

 מרכזת ישיבות המועצה      ראש העירייה   
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 ריכוז החלטות

 

 * קביעת מיקום ישיבות המועצה 

 
 לאשר כאמור לעיל   :723החלטה מס' 

 
 :תקציב

. תוספת ותיקון הטפסים בהתאם לאמור בטבלאות, אישור תב"רים ושינויי תב"רים. 6

 [3.00] שהוגשו בהפצה הראשונה לאישור המועצה.

 
 לאשר כאמור לעיל   :724החלטה מס' 

 
 [3.10] . תוספת שינויי תקציב. עדכון לתוספת שינויי תקציב.אישור שינויי תקציב ורזרבות. 7

 
 לאשר כאמור לעיל   :725החלטה מס' 

 
 [3.20] .עדכון דרגת הרשות המקומית בהתאם לגודל האוכלוסייה. 8

 
 לאשר כאמור לעיל   :726החלטה מס' 

 
השאלת ציוד , הסעדה וחלוקת מזון, בתי כנסת, וכלוסייה בעלת מוגבלויות: א2021תמיכות . 9

, כוללים, ישיבות גבוהות, חינוך, העצמה נשית, קליטת עליה, מקוואות, ל"חיילי צה, רפואי

 חינוך מיוחד.מעון יום שיקומי , ותנועות נוער, ספורט

 
 לאשר כאמור לעיל   :727החלטה מס' 

 
בון עו"ש בבנק מזרחי לצורך הפעילות השוטפת של היכל פתיחת חש בקשה לאישור. 10

 [3.50] .במקום החשבון הקיים בבנק הפועלים, התרבות
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 לאשר כאמור לעיל   :728החלטה מס' 

 
תוספת לאישור שניתן  - אישור שכר של מנהלת לשכת רה"ע ועוזרת אישית לרה"ע. 11

 [4.00]. 35במועצה 

 
 לאשר כאמור לעיל   :729החלטה מס' 

 
 מקרקעין:

קומות נוספות  2בקשה להסדרת שימוש קיים בקומת קרקע למטרת גנ"י והקצאת אישור . 12

לעמותת "מוסדות הבעש"ט פ"ת"  לתקופה של   6320/270,291למטרת מעונות יום בגו"ח 

 [4.6] .שנת לימודים אחת )תשפ"ב(

 
 לאשר כאמור לעיל   :730החלטה מס' 

 
לאישור חוזה רשות שימוש עם עמותת "בי"כ ארזי הלבנון פ"ת" למטרת בית בקשה . 13

תקופות  2-שנים עם אופציה לעירייה להאריך את תקופת ההקצאה ב 25כנסת לתקופה של 

 [4.18] .6362/196 גו"ח  5שנים ברחוב אהרון כצנלסון  10נוספות כל אחת בת 

 
 לאשר כאמור לעיל   :731החלטה מס' 

 
במבנה עירוני למטרת בית כנסת, שיעורי תורה  2בקשה להקצאת חלק מקומה אישור . 14

פינת רחוב  50ברחוב השחם  "בי"כ נווה עוז הירוקה פ"ת" ואירועים קהילתיים לעמותת

 [4.28] .לתקופה של שנה אחת עפ"י הנוהל המקוצר 6393/322יצחק ויטנברג בגו"ח 

 
 לאשר כאמור לעיל   :732החלטה מס' 
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 בדים ושונות:תקני עו

 אישור שינויים בתקן העובדים ובמבנה הארגוני:. 15

 .32,52,55,57,61,67,68,69,73,74,75,76,77טבלאות מס'  . 1

 .81, 80, 79, 78, 71, 70טבלאות מס' . 2

 [4.40] .81, תיקון טבלה מס' 82טבלה מס' . 3

 
 לאשר כאמור לעיל   :733החלטה מס' 

 
 : נוספתאישור בקשה לעבודה . 16

 [4.46] .055494579ת.ז.  מר יהודה שעבלי. 1

 
 לאשר כאמור לעיל   :734החלטה מס' 

 
 חקיקה בתחום איכות הסביבה:

 אישור בקשות לאימוץ חקיקה ארצית:. 17

עבירות השלכת בעניין , 1984-אימוץ חקיקה ארצית, חוק שמירת הניקיון, התשמ"ד. 1

 .פסולת חומר מסוכן

עבירות השלכת בעניין , 1984-אימוץ חקיקה ארצית, חוק שמירת הניקיון, התשמ"ד. 2

 .פסולת נוזלית

עבירות סילוק בעניין   ,2007-אימוץ חקיקה ארצית, חוק לסילוק ולמחזור צמיגים, תשס"ז. 3

 [4.58] .ומחזור צמיגים

 
 לאשר כאמור לעיל   :735החלטה מס' 

 
  .1988-עזר לפתח תקווה )מניעת רעש(, התשמ"חחוק  -אישור צו עבירות קנס . 18

 
 לאשר כאמור לעיל   :736החלטה מס' 
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 ועדות, מינויים, תאגידים עירוניים והאצלות סמכות:

 2021הצגת פרוטוקול של הוועדה להנחות בארנונה, שדנה במתן הנחות בארנונה לשנת . 19

לתקנות ההסדרים:  6סעיף  ד.)ה( וכן149לידיעת המועצה מכוח פקודת העיריות סעיף 

 [5.20] .16.6מיום  3פרוטוקול ועדת הנחות מס' 

 
 לאשר כאמור לעיל   :737החלטה מס' 

 
לחוק הרשויות  5סעיף מכוח  ערר לענייני ארנונהועדת אישור מינויים נוספים לו. 20

 :1976-המקומיות )ערר על קביעת ארנונה כללית( תשל"ו

 יו"ר ועדה נוסף. –ר עו"ד שני זמי. 1

 יו"ר ועדה נוסף.  –עו"ד יצחק ראובן . 2

 [5.30] חבר נוסף. – פיליפ גולדרו"ח . 3

 
 לאשר כאמור לעיל   :738החלטה מס' 

 
 :ב' לפקודת העיריות כבאי כח הגזברית 203האצלת סמכויות חתימה לפי סעיף . 21

 .רו"ח סיוון ברשאן זייגנר. 1

 [5.44] .רו"ח עפרה יששכר. 2

 
 לאשר כאמור לעיל   :739החלטה מס' 

 
 5מכוח סעיף  מקפ"תשל התאגיד העירוני  2020דיון בדו"חות כספיים מבוקרים לשנת . 22

 [5.48] .1980-לצו העיריות )הקמת תאגידים( התש"ם

 
 לאשר כאמור לעיל   :740החלטה מס' 
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-2010 דבוריץ זצ"להרב יצחק : 13.7.21מיום  10אישור המלצת ועדת שמות והנצחה מס' . 23

, קריאת שם מרכז 2020-1981 הרב שי אוחיון זצ"ל, 2020-1932יאיר אסיסקוביץ ז"ל , 1940

, קריאת כיכר 1860-1932חנה זלטיובסקי זהבי ז"ל  קהילתי ברחוב שמואל הנגיד "ניגונים", 

על שם כוחות הביטחון, קריאת כיכר על שם העובדים הסוציאליים, הרחבת הנצחת אסון 

 [6.4] ונים.הב

 
 לאשר כאמור לעיל   :741החלטה מס' 

 
אורנה דוידאי בנושא: "שמורת טבע עו"ד  משנה לראש העירהצעה לסדר היום של . 2

 [6.18] .סירקין"

 
 לאשר כאמור לעיל   :742החלטה מס' 

 
 ."שתילת עציםבנושא: " עו"ד אורנה דוידאי משנה לראש העירהצעה לסדר היום של . 3

[8.6] 

 
 לאשר כאמור לעיל   :743החלטה מס' 

 
 
 

 


